主 日 崇 拜 程 序


2019 年 6 月 23 日   早上 11 時正
Sunday worship 
　
　
23. June 2019 11am
　
1.
安靜，鳴鐘響  Be quiet，Bell ringing




2.
宣召  Calls to Worship






3.
讚美禱告  Praise & Prayer






4.
詩歌敬拜  Hymns
1.  Verdens håp







2.  Fall 求祢充滿我






3.  活出愛





5.
嬰孩祝福/奉獻禮 Baby Dedication and blessing



6.
讀經
*  舊約： 以西結書  Ezekiel  36：25 - 29



Scripture reading s
*  新約： 羅馬書  Romans  6：3 - 8


7.
講道 / 分享
*  題目  Topic：《盲目相信》




Sermon
《Blind tro》







*  經文 Verses：彼得前書  1 Peter 3：15


8.
回應詩歌  Hymns
*  






9.
奉獻、代禱  Offerings、supplication





10.
主禱文、三一頌、祝福  The Lord's Prayer、Doxology（536）Benedictions
11.
歡迎及家事分享  Welcome and  Announcemen t



12.
安靜、鳴鐘響  Be quiet，Bell ringing




講道經文 / Sermon Verses：彼得前書  1 Peter 3：15
　
3:15  只要心裡尊主基督為聖。有人問你們心中盼望的緣由，

就要常作準備，以溫柔、敬畏的心回答各人；




15  But in your hearts revere Christ as Lord. Always be prepared to give an 

answer to everyone who asks you to give the reason for the hope that you have. 
But do this with gentleness and respect, 




******************************************************************

代禱事項  Prayer Requests：



→
為教會新生的寶寶及所有兒童禱告，求主保守家庭和睦，孩子健康成長。

Pray for the newborn baby and all the children. May the Lord bless the family 

and help the children grow in wisdom and health.




→
為有病痛，需要治療和有重擔的肢體禱告。





Pray for the sick and weary.





→
為挪威社會及秋季的議會選舉禱告，求主憐憫和引導。



Pray for the Norwegian society and the parliamentary elections in the fall.
家 園 訊 息  Announcement





歡迎弟兄姊妹和朋友參加主日崇拜！Welcome to the Sunday worship service！
→
感謝神昨天有很好的天氣，很多人參加了教會旅行燒烤，大家非常開心，

感謝執事會同工們的籌備和安排，特別是開車接送的弟兄姊妹。



Thank God for the good weather yesterday. Many people took part in the church 

barbecue. Everyone was very happy. Thanks to the preparations and arrangements 

of the deacons, especially the brothers and sisters who helped in transportation.
→
崇拜後13.00-14.00代表 Kristelig Folkeparti（基督教人民黨）市委的第一

候選人，基督教人民黨的省主席，挪威教會Manglerud堂的牧師，



Espen Andreas Hasle將在教會介紹秋季議會選舉，並回答大家提問，

歡迎大家參加。After worship, 13.00-14.00  the first candidate of the KrF

 (Christian People's Party) Municipal Committee ( bystyret), the provincial 

chairman of the party(fylkesleder ), and the pastor of the Manglerud church, 

Espen Andreas Hasle will give us an introduction to the parliamentary elections 

in Autumn, and answer questions, welcome Everyone.



→
執事會決定在教會設立一個特別奉獻箱用於支持夏令會的經濟，



請弟兄姊妹代禱支持。The deacons board decided to set up a special 



offering box in the church to support the needs of  the summer camp. 



Please pray and support.






→
中文班家長休息區暫停，8月25日中文班開學以後繼續，但請家長或

新朋友繼續留步喝茶聊天。The tea table for Chinese class parents will 

continue after August 25 when classes start, but continue welcome all parents or 

new friends to have some tea and chat after the worship.



→
香港的蕭紫麗傳道將在夏令會參與組長訓練，在夏令會前將來奧斯陸堂

探訪並講道。Tze Lai Siu of Hong Kong will participate in the training of the 

team leader at the Summer Festival and will visit and preach in Oslo Hall 



before the summer camp.






